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 Z Á P I S 
 

zo  17.  riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo dňa 12. decembra 2012 

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Ponikách 

 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 

         

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 17. riadneho zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Mgr. Samuel Bračo.  

 

K bodu č. 2 

Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

ObZ jednohlasne schválilo program 17. zasadnutia ObZ. 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 3 

Voľba pracovných komisií, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Zápisnica z rokovania ObZ bude vyhotovená zamestnancami Obecného úradu v Ponikách. 

 

Mandátová komisia:  Vladimír Magna – predseda 

Ing. Andrej Meško - člen 

                                      Miroslav Šávolt - člen 

    Hlasovanie:  6/0/0/ 

 

Volebná komisia:       Miroslav Magna - predseda 

                           Miroslav Šávolt – člen 

                          Ing. Jaroslav Piaček – člen 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

Návrhová komisia:      Ing. Milan Králik – predseda 

                                     Mgr. Lenka Piačeková - členka 

                                     Miroslav Šávolt - člen 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Jaroslav Piaček 

    Ing. Andrej Meško 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 4 

Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce Poniky 

4.1. Žiadosť o odpredaj pozemkov v prospech Pavla Kosca s manž. Oľgou, bytom Podžiar č. 

98, Poniky 

V rozprave vystúpili: 

Ing. J. Ondrejková prítomným vysvetlila, o ktorú časť pozemku sa jedná. 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie žiadosť o odpredaj časti pozemku cca o výmere 22 m
2
 parc. č. KN „E“ 

3646/1, z ktorej je vytvorená parc. č. KN „C“ 1064 o celkovej výmere 42 m
2
, t.č. vedený na 
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LV č. 2510  na základe žiadosti Pavla Kosca s manž. Oľgou, obaja trvale bytom Podžiar č. 98, 

Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Predbežne schválilo odpredaj časti pozemku cca o výmere 22 m
2
 parc. č. KN „E“ 3646/1, z 

ktorej je vytvorená parc. č. KN „C“ 1064 o celkovej výmere 42 m
2
 t.č. vedený na LV č. 2510 

v prospech žiadateľov Pavla Kosca s manž. Oľgou, obaja trvale bytom Podžiar č. 98, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

c) Odporučilo žiadateľom dať vyhotoviť geometrický plán so zameraním  pozemkov. Až po 

predložení geometrického plánu, bude ObZ v Ponikách žiadateľom odsúhlasený odpredaj 

predmetných pozemkov. 

Hlasovanie: 7/0/0 
 

4.2. Žiadosť o prepracovanie nájomnej zmluvy č. 31/2006 v bode II. Predmet nájomnej 

zmluvy – Družstvo chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, Poniky  
V rozprave vystúpili: 

Ing. J. Ondrejková prítomným vysvetlila o čo sa v tejto žiadosti jedná. 

Ing. M. Králik sa spýtal, či neexistuje nejaký program na identifikáciu pozemkov, pomocou 

ktorého by si obec vedela zidentifikovať všetky svoje pozemky. Považoval by to za dobrú 

investíciu, pretože obec má dosť veľa majetku, o ktorom nevie, kde ho má. Navrhol využiť 

rôzne programy na podporu nezamestnaných, v rámci ktorého by sa niekto prijal, čo by to 

robil. 

Mgr. S. Bračo odpovedal, že teoreticky by to šlo, ale nevie aké je tam kofinancovanie zo 

strany obce. 

Ing. J. Ondrejková podotkla, že zase to bude len identifikácia zo strany obce a nie zo strany 

orgánu, ktorý je na to vybavený a určený ako Správa katastra. 

Mgr. S. Bračo uviedol, že v programe, ktorý má obec vieme zistiť kde sa aké parcely 

nachádzajú, ale nedá sa presne určiť, kde to je. Na to sú potrebné ortofotomapy, pomocou 

ktorých sa to dá presne identifikovať. 

Mgr. R. Mikušinec upozornil, že mapy sa kupujú osobitne a sú oveľa drahšie ako samotné 

programy na identifikáciu. 

Ing. M. Králik navrhol zakúpiť program, robiť to ako službu občanom a spoplatniť to. Myslí 

si, že občania to budú mať lacnejšie, keď sa to spraví tu. 

Mgr. S. Bračo navrhol najskôr zistiť cenové ponuky programov a predložiť je poslancom, aby 

mali predstavu, koľko to stojí. 

Ing. J. Piaček sa opýtal, či tieto pozemky už boli predmetom nájomnej zmluvy s p. Krupom. 

Ing. J. Ondrejková odpovedala, že tieto pozemky treba zidentifikovať. Vychádzalo sa 

z pozemkov, ktoré sú v nájomnej zmluve. Upravia sa zmluvy všetko bude v poriadku. Toto sú 

c-čkové parcely, ktoré nie sú na LV. 

K. Krupa podotkol, že len polovica pozemkov, ktoré sú v NZ sú vo vlastníctve obce. Spýtal 

sa, či obec dostala list z OPÚ a či tam boli doložené aj tie pozemky. 

Mgr. S. Bračo odpovedal, že nie. Povedal p. Krupovi, že si tie pozemky a NZ mal dať do 

poriadku už dávno. 

Ing. J. Ondrejková uviedla, že v predmete NZ by malo byť uvedené všetko. Čo 

zidentifikovala, zrátala koľko je tam hektárov. P. Krupa platil za 322,0861 ha, po odpočítaní 

toho jedného lesného pozemku vyšlo 345 ha. Vyšlo ešte viac hektárov, ako mal doteraz. 

K. Krupa podotkol, že je rozdiel 320 hektárov ornej pôdy a 320 hektárov zarastenej pôdy. 

Napr. Drienok je taký zarastený, že sa nedá vyčistiť. 

Mgr. S. Bračo odporučil čistiť tie pozemky, iná cesta nevedie. Ak ten pozemok nechce, tak ho 

obec môže prenajať niekomu inému. 

Ing. J. Piaček sa spýtal, ako si predstavuje čistenie Drienku. Žijú tu isté druhy zvery. 



3 

 

K. Krupa sa spýtal, či sa ide riešiť ten list z OPÚ. 

Mgr. S. Bračo podotkol, že ten list nič nepopiera a nič nepotvrdzuje.  

ObZ:  
a) Vzalo na vedomie  žiadosť o prepracovanie nájomnej zmluvy č. 31/2006 v bode II. 

Predmet nájomnej zmluvy žiadateľa Družstva chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Predbežne schválilo zmenu nájomnej zmluvy v bode II. Predmet nájomnej zmluvy. V bode 

II. Predmet nájomnej zmluvy budú len pozemky – viď príloha č. 1, okrem pozemku parc. č. 

KN „E“ 7512, vedeného na LV č. 548 /zvýraznený červenou farbou/,  kat. územie Poniky, na 

základe žiadosti Družstva chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

c) Odporučilo  žiadateľovi dať vyhotoviť Správou katastra Banská Bystrica textovú a grafickú 

identifikáciu pozemkov uvedených v súčasnej NZ č. 31/2006 v bode II. Predmet nájomnej 

zmluvy. Až po predložení textovej a grafickej identifikácie, bude ObZ v Ponikách žiadateľovi 

odsúhlasený dodatok k NZ č. 31/2006 so zmenou v bode II. Predmet nájomnej zmluvy. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

4.3. Žiadosť o prenájom pozemkov – Družstvo chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, 

Poniky 

V rozprave vystúpili: 

Ing. J. Ondrejková oboznámila prítomných s uvedenou žiadosťou o prenájom pozemkov. 

Keďže niektoré parcely sú predmetom sporov 4 subjektov, ktoré o ne majú záujem, bolo by 

dobré, keby tieto subjekty preukázali, či predmetné pozemky zasahujú do ich produkčných 

dielov alebo sú v ich susedstve a či na pozemky, ktoré susedia s pozemkami, o ktoré žiadajú 

majú uzavreté nájomné zmluvy. 

Mgr. S. Bračo podotkol, že by bolo najlepšie, keby sa tieto subjekty dohodli medzi sebou. Ak 

sa nedohodnú, je tu možnosť, resp. návrh odsúhlasiť to tomu, kto dá viac. 

Ing. M. Králik povedal, že by bolo vhodné si pripraviť nejaký kľúč, podľa ktorého sa budú 

predmetné pozemky prenajímať. Malo by záležať na tom, či sa daný subjekt dokáže postarať 

o prenajatú pôdu, či ju dokáže riadne obhospodáriť. 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie žiadosť o prenájom pozemkov uvedených v prílohe č. 1 (viď na konci 

uznesení). 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Predbežne schválilo prenájom pozemkov: 

- parc. č. KN „E“ 1505/2 v podiele 3/12, o.p. o výmere podielu 296 m
2
, vedený na LV č. 2636 

- parc. č. KN „E“ 109/2, ttp o výmere 2951 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1800, o.p. o výmere 3181 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1815/2, o.p. o výmere 35925 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 7219/2, ttp o výmere 4570 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 7534, ttp o výmere 4828 m
2
  

vedených na LV č. 2510 

- parc. č. KN „E“ 1849, ttp o výmere 2244 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 3780/2, ttp o výmere 3803 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1439, ttp o výmere 16644 m
2
  

vedených na LV č. 548 

- parc. č. KN „E“ 3854 v podiele 1/2, o.p. o výmere podielu 1006,50 m
2
  

vedený na LV č. 3632 

v prospech žiadateľa Družstvo chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 
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c) Predbežne neschválilo prenájom pozemkov: 
- parc. č. KN „E“ 1104 v podiele 1/2, o.p. o výmere podielu 1020 m

2
 

- parc. č. KN „E“ 1105 v podiele1/2, o.p. o výmere podielu 964 m
2
 

vedených na LV č. 2999 

- parc. č. KN „E“ 6757, o.p. o výmere 5765 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1984, ttp o výmere 11596 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 7508, ttp o výmere 7786 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 7578, ttp o výmere 5424 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 6756, o.p. o výmere 809 m
2
 

vedených na LV č. 2510 

- parc. č. KN „E“ 1943, ttp o výmere 1029 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1963, ttp o výmere 7525 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1961, ttp o výmere 935 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 2006, ttp o výmere 18439 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1969, ttp o výmere 813 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 7514, ttp o výmere 153789 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1857, ttp o výmere 8779 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1895, ttp o výmere 7276 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1927, ttp o výmere 1072 m
2
 

vedených na LV č. 548 v prospech žiadateľa Družstvo chovateľov oviec, Horná ulica č. 261, 

Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

d) Odporučilo starostovi obce pripraviť návrh nájomnej zmluvy na pozemky uvedených 

v bode b). 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

4.4. Žiadosť o prenájom pozemkov – Vladimír Magna, Na Vladárke č. 51, Poniky 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie Žiadosť o prenájom pozemkov uvedených v prílohe č. 1 (viď na konci 

uznesení). 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 

b) Predbežne schválilo prenájom pozemkov: 

- parc. č. KN „C“ 277, o.p. o výmere 616 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 278, o.p. o výmere 677 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 279/2, o.p. o výmere 670 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 280/2, o.p. o výmere 603 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 281/2, o.p. o výmere 557 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 282/2, o.p. o výmere 484 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 284/2, o.p. o výmere 503 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 285/2, o.p. o výmere 628 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 286/2, o.p. o výmere 619 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 287/2, o.p. o výmere 525 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 288/2, o.p. o výmere 449 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 289/2, o.p. o výmere 472 m
2
 

- parc. č. KN „C“ 290, o.p. o výmere 462 m
2
, 

vedených na LV č. 548, 

- parc. č. KN „E“ 1104 v podiele 1/2, o.p o výmere podielu 1020 m
2
 

- parc. č. KN „E“ 1105 v podiele 1/2 , o.p. o výmere podielu 964 m
2
, 

vedené na LV č. 299 

v prospech žiadateľa Vladimíra Magnu, Na Vladárke č. 51, Poniky. 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 
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c) Predbežne neschvaľuje prenájom pozemkov: 

-  parc. č. KN „E“ 4586, l.p. o výmere 43778 m2 vedenom na LV č. 548, 

-  parc. č. KN „E“ 1505/2 v podiele 3/12, o.p. o výmere podielu 296 m2 vedenom na LV 

č. 2636 

v prospech žiadateľa Vladimíra Magnu, Na Vladárke č. 51, Poniky. 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 

d) Odporučilo starostovi obce pripraviť návrh nájomnej zmluvy na pozemky uvedených 

v bode b). 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 

 

4.5. Žiadosť o prenájom pozemkov – AGRO-Poniky, s.r.o., Družstevná ulica č. 376, Poniky 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie Žiadosť o prenájom pozemkov uvedených v prílohe č. 1 (viď na konci 

uznesení). 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Predbežne neschválilo prenájom pozemkov vedených v prílohe č. 1 v prospech žiadateľa 

AGRO-Poniky, s.r.o., Družstevná ulica č. 376, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

4.6. Žiadosť o prenájom pozemkov – AG Poniky, s.r.o., Družstevná ulica č. 376, Poniky 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie Žiadosť o prenájom pozemkov uvedených v prílohe č. 1 (viď na konci 

uznesení). 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Predbežne neschválilo pozemkov vedených v prílohe č. 1 v prospech žiadateľa AG 

Poniky, s.r.o., Družstevná ulica č. 376, Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu č. 5 

Vybudovanie optickej siete – prezentácia zámeru  
V rozprave vystúpili: 

P. Kožiak, konateľ spoločnosti Webra solutions, s.r.o. prezentoval zámer vybudovania 

optickej siete v obci Poniky a vysvetlil prítomným realizáciu zámeru. 

ObZ   

a) Vzalo na vedomie prezentáciu zámeru vybudovania optickej siete v obci Poniky 

prednesenú p. P. Kožiakom, konateľom spoločnosti Webra Solutions, s.r.o.. 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

b) Schválilo  
1. Zámer vybudovať optickú sieť v obci Poniky firmou Webra Solutions, s.r.o..   

2. Návrh zmluvy o dielo predložený firmou Webra Solutions, s.r.o.. 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

 

K bodu č. 6 

Návrh rozpočtu na roky 2013 až 2015 

ObZ   

a) Vzalo na vedomie  

1. Návrh rozpočtu obce Poniky a ZŠ s MŠ Štefana Žáryho Poniky  na roky 2013 - 2015 

v zmysle predložených materiálov.  

2. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Poniky pani Ing. Jaroslavy Hýblovej.  

Hlasovanie: 7/0/0/ 
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b) Schválilo rozpočet obce Poniky a ZŠ s MŠ Štefana Žáryho Poniky  na roky 2013 - 2015 

v zmysle predložených materiálov so súhlasom hlavnej kontrolórky Obce Poniky.  
Hlasovanie: 7/0/0/ 

 

K bodu č. 7 

Návrh nájomnej zmluvy s firmou FOST solutions, s.r.o. 

V rozprave vystúpili: 

Mgr. S. Bračo uviedol, že ešte treba určiť cenu za m2. 

ObZ schválilo návrh nájomnej zmluvy s firmou FOST solutions, s.r.o. s cenou 10 €/m2 na 

rok. 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 

 

K bodu č. 8 

Zámenná zmluva na hasičské autá  
V rozprave vystúpili: 

Mgr. S. Bračo informoval prítomných o menšej zmene, a to, že p. Stankovič z firmy Quintal 

našiel také isté hasičské auto tu na Slovensku, konkrétne v Podbrezovej, takže nebude sa brať 

hasičské auto z Čiech, ale tu zo Slovenska. Po obhliadke auta spolu s našimi hasičmi a ich 

kladnom vyjadrení, vypracovaní znaleckých posudkov (ktoré platil p. Stankovič) na obe autá 

bola spolu s JUDr. Hlinkom bola pripravená zámenná zmluva na zámenu hasičských áut. 

ObZ schválilo návrh zámennej zmluvy na zámenu hasičských áut.   

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu č. 9 

Projekt Multifunkčné ihrisko 

ObZ  schválilo projekt „Multifunkčné ihrisko“  

a) predloženie žiadosti v zmysle Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na 

financovanie projektov v oblasti prevencie kriminality, 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o poskytnutie dotácie na 

financovanie projektu „Multifunkčné ihrisko“, 

c) spolufinancovanie projektu z vlastných zdrojov vo výške 20 % z výšky poskytnutej 

dotácie. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 10 

Projekt Kamerový systém v obci Poniky 

ObZ  schválilo projekt „Kamerový systém v obci Poniky“  

a) predloženie žiadosti v zmysle Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na 

financovanie projektov v oblasti prevencie kriminality, 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o poskytnutie dotácie na 

financovanie projektu „Kamerový systém v obci Poniky“, 

c) spolufinancovanie projektu z vlastných zdrojov vo výške 20 % z výšky poskytnutej 

dotácie. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 11 

VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

ObZ  schválilo Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky číslo 4/2012 o určení miesta a času 

zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

Hlasovanie: 7/0/0 
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K bodu č. 12 

VZN o určení výšky príspevku na činnosť školy a školského zariadenia  
ObZ  schválilo Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky číslo 5/2012 o určení výšky 

príspevku na činnosť školy a školského zariadenia. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 13 

VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
ObZ  schválilo Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky číslo 6/2012 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 14 

VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 
ObZ  schválilo Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky číslo 7/2012 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 15 

Správa o výsledku následnej finančnej kontroly 

ObZ  vzalo na  vedomie správu o výsledku následnej finančnej kontroly.  

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 16 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Poniky na I. polrok 2013 
ObZ  schválilo  návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Poniky na I. polrok 

2013.  

Hlasovanie: 7/0/0 

 
K bodu č. 17 

Pracovný kalendár zasadnutí obecného zastupiteľstva na I. polrok 2013 

ObZ  schválilo  pracovný kalendár riadnych zasadnutí obecného zastupiteľstva na I. polrok 

2013 a to nasledovne: 

 18. zasadnutie ObZ:  06. február 2013 

 19. zasadnutie ObZ: 17. apríla 2013 

 20. zasadnutie ObZ: 19. jún 2013 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 1 – zdržal sa 

 
K bodu č. 18 

Diskusia 

V diskusii vystúpili: 

Mgr. S. Bračo uviedol, že sa spraví prieskum na programy ohľadne identifikácie pozemkov, 

požiada kompetentné inštitúcie o osadenie dopravnej značky, ktorá obmedzuje rýchlosť 

v obci na 30 km/hod. pre nákladné vozidlá (zóna 30 km). Ďalej ponúkol možnosť zaviesť 

radary na začiatku obce, ktoré sú však dosť drahé (cca 2500 eur aj s montážou). 

Ing. J. Piaček požiadal o vyjadrenie p. Krupu (DCHO) a p. V. Magnu, či sú spokojní so 

schválenými prenájmami pozemkov. 

V. Magna vyjadril spokojnosť.  
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K. Krupa nevie celkom presne, o ktoré pozemky sa jedná. 

Ing. A. Meško sa spýtal na lom nad Ponickou Lehôtkou, či obec vydal  nejaký súhlas na 

vývoz piesku, nakoľko je tam veľký úbytok piesku a ten piesok sa vozí preč z obce. 

Mgr. S. Bračo odpovedal, že nie je súhlas od obce, ale že sa nevozí mimo obce, ale vozí sa do 

spoločnosti Agro-Poniky. Je to len pár vlečiek na vyrovnanie terénu. 

Ing. A. Meško podotkol, že to nie je len pár vlečiek a vozí sa aj mimo obce. Ten malý lom je 

úplne vyčistený. 

Mgr. S. Bračo uviedol, že mal vedomosť o tom, že sa to vozí len v rámci obce. Oficiálne 

s tým nemá čo spraviť. 

V. Magna povedal, že chodili tam aj lesy brať na zavážanie rozbitých ciest. Ale teraz je to tam 

také čisté, že sa nedá nabrať ani do malej vlečky. 

Ing. M. Králik navrhol dohodnúť sa s konateľom Agro-Poniky, nech tam nechajú niečo aj pre 

ľudí.  

M. Šávolt informoval prítomných o tom, že prebehla nová voľba riaditeľky ZŠ s MŠ Š. 

Žáryho v Ponikách. 

Mgr. S. Bračo uviedol, že to nespadá do kompetencií ObZ, nemusia to schvaľovať. Rada 

školy poslala výsledok voľby a pre neho je toto záväzné. 

M. Magna sa spýtal, či miesto čiernej skrinky sú teraz otázky a odpovede a či si to môže 

prečítať každý alebo len ten,  kto tam píše.  A prečo je to tak. 

Mgr. S. Bračo odpovedal, že si to môže prečítať len ten, kto tam píše. 

 

K bodu č. 19 

Záver 

Pozn.: Zvukový záznam zo 17. riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky je archivovaný na 

Obecnom úrade v Ponikách. 

 

Zapisovateľka:   Ing. Sabina Kaplánová ................................................ 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Jaroslav Piaček   ..................................................  

 

       Ing. Andrej Meško  .................................................. 

 

Starosta obce:    Mgr. Samuel Bračo  ..................................................  

 

Prednosta obce:  Mgr. Roman Mikušinec ..................................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


